
Голова Київської обласної 
державної адміністрації 
Василь Володій разом із робо
чою групою: Андрієм
Лісовиком, заступником голо
ви Київської ОДА, Аллою 
Бондар, в. о. директора депар
таменту регіонального розви
тку обласної адміністрації, 
Олексієм Данчиним, в. о. голо
ви Вишгородської РДА, переві
рив, як відбувається рекон
струкція соціально значимих

об’єктів міста.
На початку відбулася селек

торна нарада очільника 
Київської обласної адміністра
ції з Офісом Президента 
України. Далі значну частину 
часу перебування в місті голо
ва КОДА приділив школі № 2, 
проінспектувавши хід рекон
струкції внутрішніх приміщень 
та покрівлі школи. На запитан
ня Василя Володіна відповіда
ли керівник підрядної організа

ції Михайло Вовк та директор
ка школи Алла Ігнатова. 
Відбулася відверта розмова 
про реконструкцію навчально
го закладу, усунення недоліків, 
вчасне виконання календарно
го плану, монтаж обладнання, 
дощову каналізацію, благоу
стрій території, заборгованість 
підрядної організації за кому
нальні послуги перед школою, 
виконання гарантійних 
зобов’язань.

Особлива увага була приді
лена й організації харчування 
учнів, новому меню, роботі ку
хонного обладнання. 
Важливою складовою створен
ня комфортних умов перебу
вання дітей у школі повинно 
стати художнє оформлення за
кладу. «На сьогодні завершена 
реконструкція внутрішніх при
міщень, відновлена сантехніка, 
інженерні мережі, пожежна 
сигналізація. Замінено підряд
ника, новий виконавець наразі 
усуває недоліки ремонту. 
Рівень якості робіт -  середній. 
Виконання календарного плану 
вселяє надію на завершення 
ремонтних робіт до початку на
вчального року. Дійсно, школа 
№ 2 зачекалася своїх учнів» -

такі висновки зробив Василь 
Володій після перевірки школи.

Наступним об’єктом інспек
тування був басейн «Дельфін». 
На об’єкті завершено ремонт 
покрівлі, активно ведуться ре
монтні роботи внутрішніх при
міщень, чаш басейну. Є необ
хідність у доопрацюванні про
ектів щодо оновлення фасаду і 
благоустрою території та їх до- 
фінансування з обласного бю
джету. «Багато роботи зробле
но, темпи, динаміка, якість ро
біт задовольняють, календар
ний план виконується, тому є 
всі шанси здати цей об’єкт в 
експлуатацію наприкінці цього 
року. Акцентую, що у Славутичі 
одночасно реалізуються два 
національних проекти -  про
грама Президента України 
Володимира Зеленського 
«Велике будівництво» та ініціа
тива першої леді Олени 
Зеленської «Без бар’єрів». 
Разом із командою докладає
мо всіх зусиль, щоб допомага
ти місту вдосконалювати інф
раструктуру та впроваджувати 
безбар’єрні архітектурні рі
шення», -  зауважив очільник 
Київської області.
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